
J E G Y Z Ő K Ö N Y V 
a Közoktatási, Művelődési, Ifjúsági és Sport Bizottság

2016. július 21-i rendkívüli üléséről

Az  ülés  helye,  ideje: Budaörsi  Polgármesteri  Hivatal (Budaörs,  Szabadság  út  134.)  II.
emeleti Nagy Tanácskozó terem, 2016. július 21. csütörtök, 13:47 

Jelen vannak: dr. Bakó Krisztina elnök, Becz György, Császárné Kollár Tímea, Löfler Dávid,
Stift Nándor képviselő, Papp Ilona külsős tag

Igazoltan távol: Simándi Szelim képviselő, dr. Czuczor Gergely külsős tag, Spányik József
külsős tag

Jelen  vannak  továbbá:  Bíró  Gyula  alpolgármester,  Hauser  Péter  képviselő,  dr.  Molnár
Gábor  képviselő,  Sokolowski  Márk  képviselő,  dr.  Tóth  Ferenc  képviselő,  Lőrincz  Mihály
műszaki ügyosztályvezető, Torma Erzsébet igazgatási osztályvezető, Karsainé Kovács Judit
köznevelési  és  közművelődési  osztályvezető,  Erdélyi  János  közterületi-felügyelet
osztályvezető

Jegyzőkönyvvezető: dr. Süveges Zsófia 

dr.  Bakó  Krisztina  elnök köszönti  a  megjelenteket  és  1347-kor  megnyitja  az  ülést.
Megállapítja, hogy a bizottság határozatképes, 6 tag jelen van.

A  Bizottság  6  igen szavazattal  Becz  György  bizottsági  tagot  választja  a  jegyzőkönyv
bizottsági tag aláírójának, aki előzetesen jelezte, hogy vállalja a feladatot. 

A bizottság a meghívó szerinti napirendjét 6 igen szavazattal támogatta. 

88/2016. (VII.21.) KMISB sz. határozat
Napirend elfogadása és jegyzőkönyv-hitelesítő megválasztása 

A.)

 I. Testületi hatáskör: 

1.) Közterület elnevezése: Budaörs, Rubik Ernő utca

B.)
Budaörs  Város  Önkormányzat  Közoktatási,  Művelődési,  Ifjúsági  és  Sport  Bizottsága  úgy
dönt,  hogy  Becz  György  bizottsági  tagot  választja  meg  a  jegyzőkönyv  bizottsági  tag
aláírójának. 

Napirend előtti hozzászólások: Napirend előtti hozzászólás nem volt.

Napirend tárgyalása:

I. Testületi hatáskör: 

1.) Közterület elnevezése: Budaörs, Rubik Ernő utca

Torma Erzsébet: Röviden ismerteti a napirendi pontot.

Löfler  Dávid:  Akárkivel  beszélt  eddig  Rubik  Ernőről,  mind  azt  kérdezte  tőle,  hogy  az
idősebbre vagy a fiatalabbra  gondol-e.  Az előterjesztésből  ugyan kiderül,  hogy id.  Rubik
Ernőről van szó, de megkérdezi, hogy nem kellene-e az utcanévben is ezt feltüntetni, hogy
egyértelmű legyen,  illetve  ilyen esetben mi  a  szokás? Térképen megnézte  ezt  az utcát,
sokakat nem érint az utcanév változás, de úgy látta, hogy a Holiday Inn Hotelnek van ott
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címe.  Másik  kérdése  az  lenne,  hogy  a  hivatal  utána  járt-e,  hogy  az  utcanév  változás
problémát jelent-e még valakinek?

Bakó  Krisztina:  Szeretné  felhívni  Löfler  képviselő  úr  figyelmét,  hogy  egy  Wikipédia
szócikket elég könnyű megtalálni, ahol rögtön lehet látni, hogy az ifjabbik Rubik Ernő hordja
az ifjabb címet, és a Rubik Ernő név, mint olyan, az az idősebb, repülőgép tervezőé. 

Torma  Erzsébet:  Az  előterjesztésből  kiderül,  hogy  a  tárgyi  utcában  bejelentett  lakcíme
senkinek nincs, ez nem lakott terület. 

Bakó Krisztina: Személy szerint nagyon örül annak, hogy Rubik Ernő nevét fogja hordani az
utca.

A bizottság  az  előterjesztés  szerinti  határozati  javaslatot  6  egyhangú  igen  szavazattal
támogatta.

89/2016. (VII.21.) KMISB sz. határozat
Közterület elnevezése: Budaörs, Rubik Ernő utca

1. Budaörs  Város  Önkormányzat  Közoktatási,  Művelődési,  Ifjúsági  és  Sport  Bizottsága
javasolja a Képviselő-testületnek, hogy a 2040 Budaörs, 10352/1, 10350/4 és a 10350/6
helyrajzi  számú  ingatlanon  keresztül  vezető  útszakaszt  2016.  október  03.-ai  hatállyal
Rubik Ernő utcának nevezze el.

2. Budaörs  Város  Önkormányzat  Közoktatási,  Művelődési,  Ifjúsági  és  Sport  Bizottsága
javasolja  a Képviselő-testületnek,  hogy kérje  fel  a  Polgármestert,  hogy intézkedjen az
utcanév  táblák  2016.  október  02.  napját  követő,  2016.  december  31.  napjáig  történő
elhelyezéséről.

3. Budaörs  Város  Önkormányzat  Közoktatási,  Művelődési,  Ifjúsági  és  Sport  Bizottsága
javasolja a Képviselő-testületnek, kérje fel a Polgármestert, hogy 2016. október 02. napját
követően  azonnal  intézkedjen  a  közterületi  elnevezések  nyilvántartásokon  való
átvezetéséről.

 
dr. Bakó Krisztina elnök megköszönte a megjelentek munkáját és az ülést 1353-kor bezárta. 

k.m.f.

Becz György              dr. Bakó Krisztina
        bizottsági tag aláíró elnök 
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